
健保卡注意事項

About NHI Card



健保卡注意事項
Notice Of NHI Card 

➢健保加保日的計算方式：持居留簽證(Resident Visa)入境者，以入境
日為居留起算日；持停留簽證(Visitor Visa)或入台證者，以居留證核
發日期為居留起算日。

1.入境後未出境：居留起算日+6個月。

2.出境1次未逾30日：居留起算日+6個月+出境天數。

3.出境1次且逾30日：重新計算居留起算日，以最新入境日為居留起算
日，比照(1)、(2)方式重新計算。

➢健保費收費標準（110年1月1日起）：新臺幣826元/月。

➢僑生持僑務委員會核可開立單位之清寒證明文件，向國際事務處提
出申請，並經僑務委員會審核通過後補助保險費50%，學生自費新
臺幣413元/月。

➢申請健保IC卡：符合健保資格後，由國際處送件製卡，約需7工作天。

https://s3.ap-southeast-1.amazonaws.com/web-content.fcu.edu.tw/wp-content/uploads/sites/97/2021/05/31190526/%E4%BF%9D%E9%9A%AA-%E5%83%91%E5%A7%94%E6%9C%83%E6%A0%B8%E5%8F%AF%E9%96%8B%E7%AB%8B%E5%96%AE%E4%BD%8D%E4%B9%8B%E6%B8%85%E5%AF%92%E8%AD%89%E6%98%8E%E6%96%87%E4%BB%B6.pdf
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➢How to count the days of joining the insurance: Enter Taiwan with Resident Visa,
and it will start since your entry date; for those with Visitor Visa or entry permit, it
will only start from the date the visa has transferred to resident visa.

1. Without any departure after entering: Start from the entry date+6 months

2. Depart for once within 30 days: Start from the entry date+6 months + departure
days

3. Depart for once over 30 days: The resident days would start all over again, which
means to start from the latest entry date and the rule would be followed as 1 or 2.

➢Fee : NTD 826/month

➢Applying for NHI Card: After being qualified, OIA will apply it for you. It would 
take around 7 workdays.



•舉例(For Example)：

居留證核發日期
Issuance date of ARC

出境日期
Date of Exit

入境日期
Date of Entry

2021/09/11 2022/01/29 2022/02/26

28天

則到2022/04/08才算連續留台居留六個月，符合健保卡的
申請資格
You will get the qualification of NHI card application 
after April 8,2022.

離台天數
Days away from Taiwan
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➢攜帶資料至郵局申辦補發即可。

➢應備文件：

 居留證(身份證)

 200元

 2吋大頭照一張

健保卡遺失
NHI card got lost or damaged

➢Bring the documents to the post office for reissuing

➢Document Preparation:

 ARC card (or IC card)

 NTD$200

 2-inch ID photo


